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Mondelinge vraag van De h. ASSAL ; Bestendiging van studiezalen.

De h. Assal herinnert eraan dat de gemeente in december vorig jaar een studieruimte in het 
CCU ter beschikking heeft gesteld van studenten. Deze studieruimte is geopend van dinsdag tôt vrijdag 
van 11 tôt 18 uur en is uitgerust met een Wi-Fi-verbinding.

De socialistische fractie juicht dit uitstekende initiatief toe. Een zeer recent onderzoek, 
gepubliceerd door Brussels Studies, heeft namelijk vele eerdere onderzoeken bevestigd die hebben 
aangetoond dat het niet hebben van een eigen studeerkamer een groot obstakel is voor succès. 
Volgens de studie leidt dit soort economische deprivatie tôt slechtere resultaten.

In een enquête die in 2021 door het Observatoire de la vie étudiante van de ULB bij studenten 
werd uitgevoerd, zei 29,1% van de respondenten dat ze thuis niet over een rustige studeerplek 
beschikten - bijna één student op drie!

Bijna 25% van de studenten met een laag inkomen delen hun kamer.
Volgens dit observatorium heeft 13% van de studenten met een middelhoog inkomen geen 

rustige plek om te studeren. Dit cijfer stijgt tôt 20% voor de minstbedeelde studenten.
Volgens een studie van Ipsos over eenoudergezinnen in opdracht van de Ligue des familles, 

slaapt meer dan één ouder op vier in Brussel in dezelfde kamer als een van hun kinderen.
De behoefte aan studie- en werkruimte verdwijnt echter niet zodra de blokperiode voorbij is. 

Veel opleidingen in het hoger onderwijs worden georganiseerd rond werk en tests die het hele jaar 
door worden uitgevoerd, waaronder universitaire opleidingen. Hetzelfde geldt voor middelbare 
scholieren. Er is dus meer nodig dan alleen een paar weken in december. Volgens een studie van de 
eenheid Studentenleven van Perspective Brussels vragen studenten om meer studieplaatsen, 
aangezien 50% van de ondervraagden plaatsgebrek aanhaalt als het grootste probleem in de plaatsen 
die ze gebruiken.

Zou Ukkel, in navolging van andere gemeentes, niet op dezelfde weg verder moeten gaan en 
overwegen om dergelijke studieplekken in te richten buiten de blokperiode, in de late namiddag en 
tijdens het weekend?

De gemeente zou bijvoorbeeld de hulp kunnen inroepen van de dienst Studentenleven van 
Perspective Brussels en om te beginnen een enquête kunnen houden onder de Ukkelaars tussen 15 en 
25 jaar over hun behoeftes op dit gebied, zodat het aantal en de omvang van de studiecentra kunnen 
worden aangepast aan de vraag.

De eerste schepen bedankt de h. Assal voor zijn eerste, zeer pertinente vraag en herinnert 
eraan dat schepen Margaux zich tijdens haar vorige ambtsperiode ook zorgen heeft gemaakt over de 
studieplekken voor studenten, wat de gemeente ertoe heeft aangezet een enquête te houden onder 
jongeren op sociale netwerken om hun behoeftes te peilen. De eerste schepen was dan ook verheugd 
over het initiatief om in december, tijdens de blokperiode, een plek met Wi-fi te openen waar 
studenten kunnen studeren. De h. Assal wees er terecht op dat studenten niet alleen tijdens de 
blokperiode moeten studeren. De eerste schepen legde uit dat de website Studyspaces.brussels van 
het Gewest details geeft over aile plaatsen die open zijn voor studie, met roosters en beschikbare 
middelen. Het is ook mogelijk om de verschillende bibliotheken in Ukkel te vinden. Deze zijn 
toegankelijk voor studenten. Dit werkt vrij goed en er wordt vrij veel gebruik van gemaakt. Er zijn 10 
plaatsen beschikbaar in elk van de bibliotheken Centre en Le Phase. In minder drukke périodes is de 
helft van deze plaatsen bezet en in blokperiodes is 100% van de plaatsen bezet. In de bibliotheek van



Homborch zijn mmder plaatsen beschikbaar maar er zijn wel jongeren aanwezig. De eerste schepen 
legde uit dat deze site en de mogelijkheid om te studeren m het cultureel centrum via de sociale 
netwerken van de gemeente aan de mwoners van Ukkel zouden worden meegedeeld. Er is ook contact 
opgenomen met de straathoekwerkers en de paragemeentelijke vzw's die jongeren opvangen en 
begeleiden om te zien of er behoefte aan is en of er zorgen zijn. Voorlopig lijkt het aanbod voldoende 
om m de behoefte te voorzien. De eerste schepen reageert m haar hoedamgheid van schepen van 
Jeugd maar wijst erop dat het haar collega's, schepen De Brouwer, schepen Vanraes en schepen 
Margaux, zijn geweest die deze studiefaciliteiten beschikbaar hebben gemaakt voor studenten m 
Ukkel.

De h. Assal is tevreden met dit antwoord en vraagt zich af of de middelbare scholen hiervan 
op de hoogte zijn gebracht voor hun leerlmgen

De eerste schepen legt uit dat dit met specifiek voor scholen geldt maar erkent dat het 
onderdeel kan zijn van de mformatieverspreidmg.


